
 
 
 

Referat af bestyrelsesmøde 24.01.22 – SAR 
 

 
Afbud fra Dorthe 
Næste møde: umiddelbart før generalforsamlingen d. 23.02.22 kl. 17.30 
 
Økonomi: Regnskabet er nu godkendt af begge revisorer og underskrives af bestyrelsen. Økonomien er ikke 
så god som den tidligere har været, men dette skyldes flere faktorer; bla at Louise ikke aflønnes bla med 
gratis boks, men får rent beløb udbetalt, vi har i gennemsnit kørt med 5 tomme bokse året igennem, 
faldende medlemstal, reparation af folde og udgifter til Rytterfitness (indtægt herfor figurerer på sidste års 
regnskab). 
 
Det besluttes at vi køber Susannes fold måtter for kr. 1450,- til sygefolden. 
 
Det er besluttet at vi opsiger TV-pakken til tv i Tutten for at spare lidt.  
 
Bjarne har varslet huslejestigning med kr. 500,-. 
 
Vi skal være opmærksomme på at vi kan være nødsaget til at varsle prisstigning også da der er sket en 
prisstigning på foder, el og muligvis også halm. Dette vil der blive orienteret om på generalforsamlingen, 
men det skal også varsles skriftligt. 
 
Årshjul: Sanne laver udkast til årshjul for 1. kvartal 2022. Husk klubmesterskab og arbejdsdage i april og 
september. 
 
Generalforsamling: Det er besluttet at der bestilles nogle familiepizzaer og indkøbes sodavand på dagen – 
Signe og Lenette står herfor. 
 
Hannibal sørger for at pokaler bliver graveret. Lenette sørger for gaver til ranglistevindere. 
 
Evaluering af staldvagter: oplevelsen er, at det fungerer godt – ordningen evalueres på staldmøde. 
 
Evt: henvendelse fra Britt i fht regler for corona smittedes færden i stalden – der er lagt opslag på 
Kjeldmosegaard gruppen om at gældende restriktioner til hver en tid skal følges. Er man syg og ikke har 
mulighed for at passe sin hest, kan Louise eller en anden staldkammerat kontaktes herom. 
 
Referat – Camilla Sandberg 
 
 
 


